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Realistisch rekenen in het speciaal basisonderwijs (SBO) is voor velen nog geen gelopen race. 
 
Scholen staan voor de keus om realistisch te gaan rekenen of hebben de keus reeds gemaakt, maar ondervinden 
meerdere problemen. 
Op Het Agé, een SBO school in Den Haag, is ongeveer zes jaar geleden gestart met realistisch rekenen in 
samenwerking met het Freudenthal Instituut. We zijn nu zover dat alle groepen realistisch rekenen in 
verschillende niveaugroepen per klas. Om orthopedagogische redenen zijn er nog steeds een aantal leerlingen die 
baat hebben bij een niet realistische methode. Deze vorm van rekenen wordt derhalve nog steeds aangeboden.  
 
In deze werkgroep willen we aandacht besteden aan de implementatie van een realistische rekenmethode in het 
SBO (Wis en Reken). Daarnaast willen we aandacht besteden aan de knelpunten die we gedurende het traject 
zijn tegengekomen en hebben opgelost. Maar tevens willen we aandacht geven aan de problemen waar we nu 
nog steeds voor staan. 
We doen dit aan de hand van een informatie-ronde, video-opnamen en een discussie-ronde. 


